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Radny Rady Miasta Wtoctawek

Wloctawek 05.04. 2019r.

Sz.P.

dr Marek Wojtkowki

Prezydent Miasta Wloctawek
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W imieniu mieszkafc6w, zwracam siq z uprzejma proEbE o informacjq dotyczqcq mo2liwoSci
zainstalowania prog6w zwalniajqcych ruch na ul.Zabiej. Pomimo,2e jest to strefa zamieszkania, gdzie
predkoSi maksymalna wynosi 20 km/h ,kierowcy czesto jq przekraczajq, co niewqtpliwie stwarza
zagro2enie dla pieszych.

Z powa2aniem.
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